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样例说明

（1） 样例出处
该样例选自桌面语音识别语音库——数字串（120人）项目

（2） 样例格式
声音格式：采用22.05k采样频率、16bit量化精度、单声道录制。
录音信道：采用单通道录音。

麦克型号：Labtec Axis-002。

（3） 产品规模

录音人数：该产品共包括120个发音人（其中男性59人，女性61人）。发音人具有不同口音、年龄和文化层次；
录音内容：每个发音人读30句数字串。
产品容量：该产品数据的总量为：945MB，合计6.2小时。 
The Sample Specification

(1) The derivation of sample

This sample is selected from the identifiable speech database of tabletop speech——the number string (120 persons ) project.

(2) The sample’s format

The format of voice: use 22.05 k sampling frequency，16 bit measure of precision, single track recording. 

The recording channel: use single channel to record at the same time.

The microphone’s type: Labtec Axis-002 
(3) The sample’ scale

The number of people involving recording: The product totally uses 120 speakers (59 males, 61 females). The speakers have different accent, age, and education background. 
The recording’s content: 50 speakers: 120 messages for one speaker; 70 speakers: 150 messages for one speaker.
The capability of product: The total product data is 945 MB, totally 62 hours.
